
بدون عنوان

شماره پرسش: ۳۶۰۴۹

تاریخ ارسال پرسش: ۱۶:۲۹:۵۱ ۱۴۰۲/۷/۱۳

متن پرسش

سلام استاد: نظر شما درباره قبول فرزند از بهزیستی چیه؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: اصل قضیه، که کار خوبی است. به هر حال تربیت این کودکان به خودی

خود اجر و ثواب خاص خود را دارد. موفق باشید


